
Najavljena 2. sjednica Županijske skupštine Varaždinske županije: 

Ulaganja u obrazovnu infrastrukturu i nova partnerstva

11.7.2025.

U utorak, 16. srpnja 2025. godine s početkom u 9,00 sati održat će se 2. sjednica 

Županijske skupštine Varaždinske županije, na kojoj će se raspravljati o brojnim strateški 

važnim temama, među kojima se posebno ističu odluke o prihvaćanju projekata izgradnje i

dogradnje školskih sportskih dvorana, godišnji izvještaji o radu županijskih ustanova te 

nova međunarodna suradnja – najavili su na konferenciji na novinare predsjednik 

Skupštine Krunoslav Lukačić i pročelnica Upravnog odjela za poslove Skupštine i župana 

Renata Skoko.

Na sjednici će tako biti predstavljeni prijedlozi za prihvaćanje ukupno sedam projekata 

izgradnje i dogradnje školskih sportskih dvorana, koji zajedno premašuju vrijednost od 5,8 

milijuna eura, od čega je gotovo 5 milijuna eura pokriveno bespovratnim sredstvima 

Ministarstva znanosti, obrazovanja i mladih. Riječ je o dogradnji dvorane PŠ Ladanje 

Gornje, izgradnji dvorana u PŠ Lovrečan, PŠ Greda – Jurketinec, PŠ Druškovec, PŠ 

nedeljanec i PŠ Kelemen te  izgradnji školske sportske dvorane u osnovnoj školi u Donjoj 

Voći.



- Varaždinska županija kontinuirano ulaže u obrazovanje, a realizacija ovih projekata od 

velikog je značaja kako za samu županiju, tako i za učenike i djelatnike škola. Time se 

stvaraju kvalitetniji uvjeti za rad i učenje, osobito u području tjelesne i zdravstvene kulture, 

što je ključno za cjelovit razvoj djece i mladih – naglasio je predsjednik Županijske 

skupštine Krunoslav Lukačić.

Na sjednici će se također raspravljati o Godišnjem izvještaju o izvršenju Proračuna 

Varaždinske županije za 2024. godinu, koji je u većem dijelu ostvaren uspješno – s 

pozitivnim rezultatom poslovanja. Prijedlogom odluke raspoređuje se i višak prihoda, u 

skladu s izvorima i namjenama.

Značajna točka dnevnog reda bit će i odobravanje sklapanja sporazuma o suradnji 

Varaždinske županije s dvije županije u Bosni i Hercegovini – Zapadnohercegovačkom i 

Hercegovačko-neretvanskom županijom. Time se Varaždinska županija otvara prema jačoj

prekograničnoj suradnji na području obrazovanja, gospodarstva, turizma i kulture, sporta 

te drugih područja koja su u nadležnosti županija.

Sjednica će obuhvatiti i niz izvješća o poslovanju županijskih zdravstvenih ustanova. 

Specijalna bolnica za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice i Dom zdravlja 

Varaždinske županije ostvarili su manjak prihoda dok su Zavod za javno zdravstvo 

Varaždinske županije, Nastavni zavod za hitnu medicinu i Ljekarna Varaždinske županije 

godinu završili s viškom prihoda. Vrijednosno najznačajnija nenaplaćena potraživanja 

zdravstvene ustanove imaju od HZZO-a, i to po osnovi pružanja zdravstvene zaštite. 

Vijećnicima će biti predočena i izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za straije i 

nemoćne osobe Varaždin, Doma za žrtve obiteljskog nasilja „Utočište sv. Nikola" Varaždin,

kao i Društva Crvenog križa Varaždinske županije za 2024. godinu. Na dnevnom redu naći

će se i davanje Zaključka o izvršenju financijskog plana Županijske uprave za ceste za 

2024. godinu i Odluka o preraspodjeli rezultata. Bit će doneseni i prijedlozi dopuna radnih 

tijela Skupštine kao i prijedlog rješenja o izboru potpredsjednika Županijske skupštine 

Varaždinske županije, te odluka o raspodjeli sredstava političkim strankama i nezavisnim 

vijećnicima za drugo polugodište 2025.

- Izbori su iza nas. Sada je vrijeme za rad – za građane Varaždinske županije koji su nam 

dali povjerenje. Bez obzira jesmo li dio pozicije ili opozicije, svi smo se u svojim 



programima fokusirali na jedan zajednički cilj – bolji život naših građana. Pozivam sve 

vijećnike da ovom sjednicom nastavimo s odgovornim vođenjem naše županije. Vjerujem 

da ćemo na drugoj, odnosno prvoj radnoj sjednici, izabrati sva radna tijela Skupštine kako 

bismo osigurali njihov nesmetan i učinkovit rad - zaključio je Lukačić.




